

The happiest day in my life was, when I was presented with a puppy. I named him Charlie. He was so ridiculous and amusing. When he tried to run for me, he waddled in a funny way. Now he has grown up and become so nice, in spite of the fact that he is an ordinary mongrel.

He has smooth brown wool, short tail and funny ears. I like to go for a walk with him. When we walk, I teach Charlie to do different commands: give a paw, count and dance. He does it with pleasure. And besides I want him to teach to carry my schoolbag!

He is very friendly. He never offends anybody. He eats even from one bowl with our kittens.

Recently I was ill and my mother said that Charlie was so unhappy! Sometimes he didn't want to eat.

I love my true friend!

Перевод:

Самый счастливый день в моей жизни был, когда мне подарили щенка. Я назвала его Чарли. Он был такой смешной и забавный. Когда он пытался бежать за мной следом, то смешно переваливался с одного бока на другой. Сейчас он подрос и стал таким симпатичным, несмотря на то, что он обыкновенный дворняжка.

У него гладкая коричневая шерсть, короткий хвост и очень смешные уши. Я люблю гулять с ним. Когда мы гуляем, я учу Чарли выполнять разные команды: давать лапу, считать и танцевать. Он с удовольствием это делает. А ещё я хочу научить его носить мой портфель!

Он очень дружелюбный. Никогда никого не обижает. Даже ест из одной миски с нашими котятами.

А когда совсем недавно я болела, мама рассказывала мне, что Чарли был таким грустным и даже иногда отказывался есть.

Я очень люблю своего верного друга!

Чиркова Варвара